
VALOR ELECTRIC FIREPLACES WARRANTY

TWO YEAR LIMITED WARRANTY

Products to which this limited warranty applies
This limited warranty applies to your newly purchased Valor Electric product. This limited warranty applies to the original 
purchaser of the product only and is not transferable.

Terms & Conditions
Products covered by this limited warranty have been tested and inspected prior to shipment. Subject to the provisions 
of this warranty, Miles Industries Ltd. (the “Company”) warrants such products to be free from defects in material and 
workmanship for a period of two years from the date of the first purchase.
The Company is not responsible for the labour costs to remove defective parts or reinstall repaired or replacement 
parts.
The limited 2 years warranty period for products also applies to any implied warranties that may exist under applicable 
law. Some jurisdictions do not allow limitations on how long an implied warranty lasts, so the above limitation may not 
apply to the purchaser.
Any part that is provided under the warranty to repair any defect will continue to be covered under the existing warranty 
which commenced from the original purchase date. For avoidance of doubt, the guarantee period will not be extended 
even if we repair or replace a component.

What this limited warranty does not cover
This limited warranty does not apply to products that have been repaired (except by its authorized service representatives) 
or otherwise altered. This limited warranty does further not apply to defects resulting from misuse, abuse, accident, 
neglect, incorrect installation, improper maintenance or handling, or operation with an incorrect power source.

What the Company and its dealers and service agents are also not responsible for:
In no event will the Company or its Directors, Officers, or Agents, be liable to the purchaser or any third party. Whether 
in contract in tort, or on any other basis, for any indirect, special, punitive, exemplar, consequential, or incidental loss, 
cost, or damage arising out of or in connection with the sale, maintenance, use or inability to use the product, even if the 
Company or its Directors, Officers, or Agents have been advised of the possibility of such losses, cost or damages, or if 
such losses, costs, or damages are foreseeable.
Some juridisdictions do not allow the exclusion or limitation of incidental or consequential damages, so the above 
limitation or exclusion may not apply to the purchaser.

How State and Provincial law apply
This limited warranty gives you specific legal rights, and you may also have other rights which vary from jurisdiction to 
jurisdiction. The provisions of the United Nations Convention on Contracts for the Sale of Goods shall not apply to this 
limited warranty or the sale of products covered by this limited warranty.
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GARANTIE POUR LES FOYERS ÉLECTRIQUES VALOR

GARANTIE LIMITÉE DE DEUX ANS

Produits auxquels s’applique cette garantie limitée
Cette garantie limitée s’applique au produit électrique Valor que vous avez récemment acheté. Cette garantie limitée 
s’applique uniquement à l’acheteur d’origine du produit et n’est pas transférable.

Conditions générales
Les produits couverts par cette garantie limitée ont été testés et inspectés avant d’être expédiés. Sous réserve des 
dispositions de la présente garantie, Miles Industries Ltd. (la “Compagnie”) garantit que les produits sont exempts de 
défauts de matériaux et de fabrication pour une période de deux (2) ans à compter de la date du premier achat.
La Compagnie n’est pas responsable du coût de la main-d’oeuvre pour déposer les pièces défectueuses ou remettre en 
place des pièces réparées ou de rechange.
La période de garantie limitée de deux (2) ans s’applique aussi à toute garantie implicite pouvant exister en vertu du 
droit applicable. Certaines juridictions n’autorisant pas les limitations de durée d’une garantie implicite, la limitation 
susmentionnée peut ne pas s’appliquer à l’acheteur.
Toute pièce fournie au titre de la garantie en vue de réparer un quelconque défaut continuera d’être couverte au titre 
de la garantie existante qui a commencé à la date de l’achat initial. Pour éviter toute ambiguité, la période de garantie 
ne sera pas prolongée, même si nous réparons ou remplaçons un composant.

Ce que cette garantie limitée ne couvre pas
Cette garantie limitée ne s’applique pas aux produits qui ont été réparés (sauf s’ils l’ont été par des réparateurs agréés), 
ou modifiés de toute autre manière. En outre, cette garantie limitée ne s’applique pas aux défauts résultant d’un mauvais 
usage, d’une utilisation abusive, d’un accident, d’une négligence, d’une installation incorrecte, d’un entretien ou d’une 
manipulation inapproprié(e), ou d’une utilisation avec une source d’alimentation inadaptée.

Ce dont la Compagnie et ses revendeurs ne sont pas non plus responsables :
En aucun cas la Compagnie ou ses dirigeants, responsables ou agents ne pourront être tenus responsables vis-à-vis 
de l’acheteur ou de tout autre tiers. Que ce soit sur la base d’un contrat, de la responsabilité délictueuse ou autre, de 
toute perte, coût ou dommage indirect, spécial, punitif, exemplaire, secondaire ou accessoire découlant de la vente, 
maintenance, utilisation ou incapacité à utliser le produit même si la Compagnie ou ses dirigeants, responsables, ou 
agents ont été avertis de la possibilité de survenue de tels pertes, coûts ou dommages, ou si de tels pertes, coûts ou 
dommages sont prévisibles. Certaines juridictions n’autorisant pas l’exclusion ou la limitation des dommages accessoires 
ou indirects, la limitation susmentionnée peut ne pas s’appliquer à l’acheteur.

Application des lois étatiques et provinciales
Cette garantie limitée vous confère des droits juridiques spécifiques, auxquels peuvent s’ajouter d’autres droits qui 
varient en fonction de la juridiction. Les dispositions de la convention des Nations Unies sur les contrats de vente 
internationale de marchandises ne s’appliqueront pas à la présente garrantie limitée ni à la vente de produits couverts 
par cette garantie limitée.
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